
 

COMUNICAT EN COMÚ PODEM MONTCADA I REIXAC  

 

El nostre plantejament inicial després de les eleccions municipals i dels resultats 

obtinguts ha estat sempre continuar amb el pacte amb ERC i la possibilitat d'afegir en 

el pacte als companys i companyes de Vivimir . 

 

Per tal d'intentar l'acord vàrem fer una primera reunió amb Vivimir, en la que van 

constatar les coincidències programàtiques i on ells ens van manifestar els punts que 

consideraven negatius de la nostra acció de govern i que caldria corregir. Després de 3 

hores de trobada ens vàrem emplaçar a una següent reunió per continuar fent repàs 

del programa electoral, de projectes i veure finalment quina proposta podíem fer per 

arribar a un acord programàtic, d’acció de govern i posteriorment veure quina era la 

millor estructura per tirar-ho endavant. 

 

Aquesta segona reunió no es va produir, ja que divendres 9 de juny el Senyor Rafa Ruiz 

ens va comunicar que ja tenien un acord amb el PSC, un acord que es tradueix en la 

presidència de l'àrea de serveis personals, una altra regidoria que desconeixen quina 

serà i un càrrec de confiança a l'àrea metropolitana. 

 

D'altra banda, en aquest acord del PSC també entra el Partit Popular, que s'abstindrà 

en el ple d'investidura i que passades les eleccions generals del 23 de juliol es 

materialitzarà en acció de govern. 

 

Demà doncs tindrem un Alcalde en minoria que empatarà en vots amb la suma d'ERC i 

de la nostra formació, 9 a 9. 

 

Aquest govern en minoria només podrà caminar amb els vots del PP, encara que ara 

neguin l'acord. 

 

Per això creiem i continuem creient, que la suma d'ERC, Vivimir i ECP, era una suma 

d'estabilitat i que ens donava una majoria per governar amb garanties. 

 

Així doncs, ara veurem un pacte en minoria de PSC i Vivimir que tindrà el suport 

d'un partit que pacte amb maltractadors d'ultradreta i que vol derogar totes les 

lleis progressistes de l'actual govern. 

 

Nosaltres aquí som contundents "Més val soles que mal acompanyades". 

 

D'altra banda, cal dir que som l'únic partit a qui el PSC no ha trucat, tot i que és 

tradició que el partit més votat , faci el primer contacte amb la resta de formacions, ni 

que sigui per respecte institucional. 

 

 

 

 



 
 

Per tant, assumirem el resultat del ple  i treballarem com hem fet fins ara, fent una 

oposició seriosa i argumentada, fent un seguiment de tot allò que hem posat en marxa, 

com Casa Larratea, l'hotel d'entitats de Can Sant Joan, les millores de l'entorn del 

parc de les aigües, la pacificació del carrer Montiu i Domènec Fins, l'escola bressol 

de Can Sant Joan, tots els projectes culturals, socials i educatius, d’esport, de 

participació, de solidaritat, el tancament de Lafarge, el seguiment del soterrament 

i tantes altres coses de les quals per sort es beneficiarà el poble de Montcada i 

que ens omple d'orgull. 

 

Ara esperem que no tornem a avergonyir-nos mai més per casos de corrupció i 

que el deute que hem aixoplugat i que ens ha lligat de mans i peus durant aquests 

anys, sigui ben aprofitat i que no es gasti en omplir l'ajuntament de càrrecs de 

confiança i en pagar favors i promeses. 

 

Reiterem la nostra voluntat i el nostre compromís de continuar treballant per vosaltres. 

 

També aprofitem el comunicat per agrair la feina dels nostres socis i sòcies de 

govern, els companys i companyes d'ERC, ha estat un plaer i els instem a 

continuar treballant plegats per Montcada i Reixac. 

 

Gràcies 

 




